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         Încheiatăastăziă11.12.2015,ăoraă900,ăînăsalaădeăşedinţăăaăConsiliuluiăLocalăalăcomuneiăArchişăcuă
ocaziaăţineriiă edinţeiăExtraordinareădeăConsiliuăLocală,ăconvocatăăprinăDispoziţiaăprimaruluiăcuănr.ă 
88 / 08.12.2015 a d-luiăprimarăValeaăNicolae.ăLaăşedinţăăparticipăăto i cei 11 consilieri locali. 
     La începutul edin ei d-l Anta Florin, secretarul comunei Archi , anun ăănecesitateaăalegeriiăunuiă
nouăpresedinteădeăsedintaăpeăoăperioadăădeă3ăluni.ăD-lăsecretarăsolicităăconsilierilorăpropuneri,ăînăacestă
sens.  
     D-lăconsilierăBătrînăIgnatăîlăpropuneăpeăconsilierulăDenu  Florin, ca  presedinte de sedinta 
     Nemaifiindăalteăpropuneriă,ăseăsupuneălaăvotăpropunereaăfăcută,ă10ăconsilieriăsuntă,,pentru”,ăd-l 
Puleac Simion ,,se ab ine”.Esteăalesăpresedinteădeăsedintaăd-l Denu  Florin,ăfiindăadoptatăăHotărâreaăcuă
nr.64 / 11.12.2015. 
      Pre edintele de edin ăăd-l Denu  Florin,ăprezintă,ăînăcontinuare,ăOrdineaădeăzi: 

1. Proiectădeăhotărâreăprivindăaprobareaăproiectuluiădeăinvesti ii,, an uri protejate cu elemente 
prefabricate din B.A. în localitatea Gro eni, comuna Archi . 

2. ProiectădeăhotărâreăprivindăaprobareaăPlanuluiădeă colarizare la nivelul comunei Archi  pentru 
anul colar 2016-2017. 

3. Proiectădeăhotărâreăprivindăstabilireaăunorămăsuriădeăasigurareăaăcontinuită ii Serviciului Public de 
Salubrizare al comunei Archi . 

4. Diverse. 
      Seăsupuneălaăvotăordineaădeăziăprezentată,  to i cei 11 consilieri prezen iăsuntă,,pentru”fiindăă
adoptatăăHotărâreaăConsiliuluiăLocalănr.65ă/ă11.12.2015 
       D-lăprimarăValeaăNicolaeăprezintăăprimulăpunctădeăpeăordineaădeăzi:ăProiectădeăhotărâreăprivindă
aprobarea proiectului de investi ii ,, an uri protejate cu elemente prefabricate din B.A. în localitatea 
Gro eni, comuna Archi . 
       D-lăconsilierăBătrînăNicolaeăăîntreabăăcândăs-auăprimităbaniiăpentruăaceastăălucrare. 
       D-lăprimarăValeaăNicolaeăspecificăăcăăs-a primit suma de 150.000 lei pentruăaceastăălucrareălaă
sfâr itulăluniiănoiembrie,ăiarădemarareaălucrăriiăseăvaăfaceăprinăselec ieădeăofertă. 
      D-l Pantea Nicolae, viceprimarul Comunei Archi ,ăspuneăcăăarătrebuiăreparateă i gropile de la 
Nermi ,ăcareăauărămasăînăurmaălucrărilorăfăcute. 
      D-lăprimarăValeaăNicolaeăprecizeazăăcăăaceaăpor iune apar ine Drumurilor Jude ene. 
      D-l Pantea Nicolae, viceprimarul Comunei Archi , men ioneazăăcăătrebuieăfăcut,ăînăacestăsens,ăună
MemoriuăcătreăConsiliulăJude ean pentru lipsa de seriozitate a celor de la Drumul Jude ean, deoarece 
pânăăanulăviitor,cuăsiguran ă,ănuămaiăvinăprinăComunăă iăvineăiarna,ăiarăgropileăauărămasănereparate. 
     Se trece, din nou, la punctul 1 de pe Ordinea de zi i d-naăconsilierăCălinăVioricaăspuneăcăădacăă
proceduraăesteăfăcutăăcorectăarăfiăpăcatăsăăseăpiardăăbaniiăpentruăcăăaceastăălucrareăchiarăesteănecesară. 
     D-lăconsilierăHărdău  Pavelăsolicităăprezen a unui specialist pentru a prezenta acest proiect. 
     D-lăconsilierăAlbăDănu  spuneăcăăproiectulădinăpunctulăsăuădeăvedereăesteăînăregulă,ădarăîntreabăă
dacăădemarareaălucrărilorăimplicăăConsiliulăLocal. 
     D-l Pantea Nicolae, viceprimarul Comunei Archi ,ăîiărăspundeăcăăda,ăprinărespectareaălegisla iei în 
vigoare. 
      Se supune laăvotăpunctulăunuădeăpeăOrdineaădeăzi:ă,,Proiectădeăhotărâreăprivindăaprobareaă
proiectului de investi ii,, an uri protejate cu elemente prefabricate din B.A. în localitatea Gro eni, 
comunaăArchis”,9ăconsilieriăsuntă,,pentru”,ăiarăd-niiăconsilieriăHărdău  Pavel i Puleac Simion ,,se 
ab in”(fa ăădeădocumenta iaăprezentată),ăfiindăăadoptatăăHotărâreaăConsiliuluiăLocalănr.66ă/ă
11.12.2015. 



     Referitor la proiectul de mai sus, d-nulăconsilierăBătrînăNicolaeădore te,caălaăurmătoareaă edin ă,ăsăă
fie prezentat unăraportădeăspecialitateăsauăsăăseăfacăăoăinformareăcuăprivireălaăfirmaăcareăaăcâ tigat 
oferta si pe ce suma . 
    SeătreceălaăpunctulădoiădeăpeăOrdineaădeăzi:ăProiectădeăhotărâreăprivindăaprobareaăPlanuluiădeă
colarizare la nivelul comunei Archi  pentru anul colar 2016-2017. 
    D-l Anta Florin, secretarul Comunei Archi ,ăleăprezintăăconsilierilorăunăRaportăală colii Gimnaziale 
Gro eni prin care Inspectoratul colar Jude eanăAradăsolicităăoăhotărâreăaăConsiliuluiăLocalăcuăprivireă
la  Planul de colarizare la nivelul comunei Archi  pentru anul colar 2016-2017. 
    Se supune la vot punctul doi de pe ordinea de zi, to i cei 11 consilieri prezen iăsuntă,,pentru”,ăfiindă
adoptatăăHotărâreaănr.67/ă11.12.2015. 
    D-lăprimarăValeaăNicolaeăprezintăăpunctulătreiădeăpeăOrdineaădeăzi:ăProiectădeăhotărâreăprivindăă
stabilireaăunorămăsuriădeăasigurareăaăcontinuită ii Serviciului Public de Salubrizare al Comunei Archi  
iăprecizeazăăcă,ădacăăînăanulă2015,ăsumaăpentruăServiciul de Salubrizare a fost de 3800 lei, pentru 

anulă2016,ădatorităăunorămodificăriălaămediu,ăCodulădeăactivitateăalăacestuiăserviciuăprevedeăoămajorareă
deă1000ălei,deciăseăvaăplătiăoăsumăădeă4800ălei. 
    D-l Anta Florin, secretarul Comunei Archi , precizeazăăcăăConsiliulăLocalătrebuieăsăăstabileascăă
dacăărămâneăacela i pre  deă22ălei/persoană/anăpentruăplataăserviciuluiăpublicădeăsalubrizare. 
    D-lăconsilierăAlbăDănu  propuneăsăărămânăăacela i pre  i sus ineăcă,ădacăăfirmeleăcareăseăaflăălaă
nivelul Comuneiănuăacoperăădiferen a, mai bine se iau bani din veniturile proprii, dar pre ul ar trebui 
săărămânăăacela i. 
    To i consilierii sunt de acord ca pre ul/persoană/anălaăplataăserviciuluiăpublicădeăsalubrizareăsăă
rămânăă22ălei. 
    Se supune la vot punctulătreiădeăpeăOrdineaădeăzi:ăProiectădeăhotărâreăprivindăăstabilireaăunorămăsuriă
deăasigurareăaăcontinuită ii serviciului public de salubrizare al comunei Archi , 10 consilieri sunt 
,,pentru”,ăd-l Pantea Nicolae fiind în conflict de interese, fiind  adoptatăăHotărâreaăConsiliuluiăLocală
nr.68 / 11.12.2015. 
    La punctul patru de pe Ordinea de zi: Diverse, d-l Pantea Nicolae, viceprimarul Comunei Archi , 
eviden iazăăfaptulăcăăînăurmaăparticipăriiălaăunăcursădeăperfec ionare I.S.U. la Cluj i a impresiilor 
schimbate cu ceilal i colegi, Comuna Archi  este una din comunele care nu are S.V.S.U cu retribuire 
iăpropuneăcaăpersonalulăcareăfaceăparteădinăacestăserviciuăsăăfieămotivatăsauăprinăscutireaădeălaăimpozită

sauăprinăacordareaăuneiăcantită i de lemne ori prin acordarea unei sume de bani/ac iune (cel pu in 100 
lei). 
    D-lăconsilierăPuleacăSimionăpropuneăsăăfieăadu i în S.V.S.U. al Comunei Archi  oameni serio i i 
peăcareăseăpoateă,,conta”. 
    D-lăconsilierăHărdău  Pavelăpropuneăsăăfieăîntocmităă i prezentatăăoălistăăcuăpersoaneăpentruă
S.V.S.U. al Comunei Archi . 
    D-l consilier Denu  Florin sus ine cele precizate mai sus referitor la S.V.S.U. iăpropuneăsăăfieă
redactatăunăproiectădeăhotărăreăînăacestăsens. 
    D-lăconsilierăAlbăDănu  face o propunere cu privire la tinerii care împlinesc 18 ani în ceea ce 
prive teăscutireaădeălaătaxaăpentruăevenimente,ăaceastaăsăăfieăconsideratăăunăcadouăcuăocaziaăacestuiă
eveniment. 
    D-l Anta Florin, secretarul Comunei Archi ,ăprecizeazăăcăăarăputeaăfiăadoptatăăo hotărâreă iăfăcutăăoă
men iune la capitolul Impozite i taxe, în acest sens. 
    În continuare, d-l Pantea Nicolae, viceprimarul Comunei Archi ,solicităăpărerileăcelorăprezen i la 
edin ăăcuăprivireălaăiluminatulăpublic. 

   D-lăconsilierăBătrînăNicolaeăăspuneăcăălaăArchi  sunt becuri pe fiecare stâlp iăîntreabăădeăce. 
   D-l consilier Crîjmar Den-Cristianăafirmăăcăălocuitoriiădeăaiciăplătescăimpoziteămaiămari. 
   D-l primar prezinta adresa RPL Dumbrava cu partida –Fata Mara Birzesti care va fi scoasa la licitati 
in data de 18.12.2015 . 
 
 
 



   D-l consilier Hardaut Pavel este bine sa fie licitata sa obtinem profituri mai mari. 
   Consilierii sunt de acord cu cele prezentate . 
   D-l consilier Alb Danut precizeaza ca acum se lucreaza la Ocol pentru intocmirea documentelor in 
vederea aprobarii de Consiliile locale a metodologiei de calcul cu privire la pretul materialului lemos . 
   D-l secretar precizeaza ca in momentul de fata nu s-a primit nimic , cand vom primi documentele de 
la Regie vom intocmi un proiect de hotarare in acest sens . 
   Nemaifiindăalteăproblemeăşiădiscuţii,ăd-lăPreşedinteădeăşedinţăădeclarăăîncheiateălucrărileăşedinţeiă
extraordinare din data de 11.12.2015. 
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